
ODBORNIK PREDLAGA
NA 47. seji občinske skupščine se je oglasil
tudi odbornik Janko Šinkovec in predlagal,
naj bi popravili cesto na Govejk, kjer je obrt-
niški planinski dom. Na oddelku za gradbene
in komunailne zadeve so v zvezi s tem sporo
čili, da je že vložena pismena zahteva za pro-
računska sredsifcva, s kaiterimi bo Skupščina
prispevala svoj delež k denarju, ki ga bodo
zbrali občani s samoprispevkom. Cesto bodo
v bodoče tudi redno vzdrževali, ker je letos
uvrščena v program cestno vzdrževaliie služ-
be na območju občine Ljubljana-Šiška.


